
Protokoll Västra Sidans årsmöte 26 mars 2025, Vaksalaskolans matsal, Uppsala. 

1. Fastställande av röstlängd för mötet. 

Röstlängden fastställs som 21 (22) 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

Till ordförande väljs Hans Niklasson Till sekreterare väljs Tryggve Pederby 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 

Årsmötet väljer Stellan Stål och Marcus Åhman 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.  

Årsmötet utlystes i rätt tid, innan tre veckor, och de flesta handlingar fanns tillgängliga e 
vecka innan. En miss ledde till att budgeten och resultaträkning inte lades upp i tid men 
korrigerades så fort det påpekades. 

5. Fastställande av föredragningslista. 

Punkt 16a lades till. Möjligheten att lägga till ett motsvarande pris till damfotbollen som 
Kjelledine 

6. a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret, 
Verksamhetsberättelsen fanns tillgänglig för alla och alla kunde läsa igenom den. Tillägg till 
verksamhetsberättelsen att vi har övergått till att ha medlemskap på vår egen hemsida 
istället för Cardskipper inför verksamhetsåret 2025. Utvecklat av vår egen medlem Filip 
Nystrand gör att vi sparar ca 15 000 kr och det är smidigare för styrelsen arbete. Årsmötet 
fastställer verksamhetsberättelsen. 

b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste 
räkenskapsåret.  

Styrelsen har presenterat förvaltningsberättelsen. 

Årsmötet skickar med att till nästa år lägga budgeten bredvid utfallet av den ekonomiska 
berättelsen. 

Årsmötet fastställer Styrelsens förvaltningsberättelse 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens arbete under det senaste 
verksamhets-/räkenskapsåret. 

Revisorerna fastställer balansräkningen och yrkar för ansvarsfrihet. 

Årsmötet noterar revisorerna berättelse. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. Årsmötet röstar 
för ansvarsfrihet. 



9. Fastställande av medlemsavgifter. 

Styrelsen föreslår liggande till 2026; Medlem vuxen: 150 kr 

Medlem ung: 75 kr 

Medlem familj: 300 kr 

Årsmötet röstar för styrelsen förslag. 

10. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner.  

Inga inkomna förslag eller motioner. 

11. Fastställande av verksamhetsplan för det kommande 
verksamhets-/räkenskapsåret samt behandling av budget för det kommande 
verksamhets-/räkenskapsåret. 

Mötesordförande skickar med att vara lite med konkret till nästa års verksamhetsplan för att 
visa att föreningen faktiskt gör mycket av det som de gör. 

Verksamhetsplanen fastställs av årsmötet 

12. Fastställande och behandling av budget för det kommande 
verksamhets-/räkenskapsåret.  

Det finns ett fel i bilagan där summan på förändringen av intäkter och kostnader inte 
stämmer. Budgeten är korrekt. 

Budgeten fastställs av årsmötet 

13. Fastställande av antalet ledamöter i styrelsen för nästkommande verksamhetsår. 

Årsmötet fastställer 8 stycken, inkluderad ordförande 

14. Val av a) föreningens ordförande för en tid av ett år;  

Årsmötet väljer Viktor Tullgren till ordförande enhälligt, valberedningen förslag. 

b) övriga ledamöter i styrelsen för en tid av ett år;  

Valberedningens förslag: Carl Rommel, Jonas Qvarnström, Lukas Smedfeldt, Marcus 
Åhman, Axel Johansson Jonatan Nilsson, William Nordstrand 

Årsmötet väljer valberedningens förslag enhälligt. 

c) revisorer och suppleanter för en tid av ett år. I detta val får inte styrelsens 
ledamöter delta; 

Valberedningen förslag: 



Till revisorer: 

Thomas Damberg Stellan Stål Till suppleant: 

Tryggve Pederby 

Årsmötet väljer valberedningens förslag. 

d) minst två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en ska utses till 
sammankallande. 

Årsmötet väljer: 

Eskil Höglund (sammankallade) 

Johann Bernövall 

Ernesto Miranda 

15. Utdelning av utmärkelserna Årets Kjelledine till IK Sirius FK:s bäste spelare under 
året, samt Tio Ryssar till IK Sirius BK:s bäste spelare under året. Utdelningsförfarande 
fastställs vid varje årsmöte 

Till årets Kjelledine väljs:  

Till årets Tio Ryssar väljs:  

16. Övriga frågor 

a. Möjligheten att lägga till ett motsvarande pris till damfotbollen som Kjelledine Marcus 
Åhman från styrelsen föreslår att ett pris för damerna. Årsmötet beslutar att vi nästa år ska 
ha ett motsvarande pris där årsmötet väljer. Styrelsen får i uppdrag att ta fram ett namn på 
priset till nästa år. Ett betänkande är Jenny Jansson Ett medskick att det finns ett ännu äldre 
damlag som kan ha profiler. 

 


